

Rencontres Parents-Professeurs PPI 4/5 – Jeudi 20 novembre 2025



Chers parents,

Afin de faire un point sur la scolarité de votre enfant après la première période scolaire, nous vous proposons une rencontre avec Aminata et Séverine **le jeudi 20 novembre 2025** à partir de 16h30, en présentiel à l'école.

Merci de suivre la procédure détaillée ci-dessous

Ouverture des inscriptions : mercredi 5 novembre 2025
Fermeture des inscriptions : mercredi 12 novembre 2025

1. Rendez-vous sur votre compte parents, www.noteebi.fr, rubrique « Rencontre Parents/Professeurs »
2. Cliquez sur le nom de votre enfant
3. Allez dans l'onglet ***Rencontre Parents-Professeurs***
4. Allez dans le sous-onglet ***Desiderata*** : Cliquez sur le nom des enseignantes que vous souhaitez rencontrer dans la case « Prioritaire ».

Le vendredi 14 novembre, vous recevrez les horaires attribués, dans l'onglet « Rencontres Parents-Professeurs », « Planning ».

Cordialement,

Parent-Teacher meetings IPP4/5 – Thursday 20th November 2025



Dear Parents,

In order to discuss your child's progression after the first school period, we would like to arrange a face to face meeting with Aminata and Séverine on Thursday 20th November 2025 from 4:30 p.m.

Please find below the procedure to register for the meetings.

Enrolment starts: Wednesday 5th November 2025.

Deadline: Wednesday 12th November 2025.

Procedure

1. Please go on your ***Parent's account*** , www.noteebi.fr and click on the rubric "Rencontre Parents/Professeurs"
2. Click on the name of your child
3. Go to the tab ***Rencontre Parents-Professeurs***
4. Click on the sub-tab ***Desiderata***: Click on the name of the teacher(s) you would like to see using the priority box "Prioritaire"

On Friday 14th November 2025 you will find the final timetable of your appointments with your child's / children's teacher(s) by clicking on the tab "rencontres Parents-Professeurs".

Regards,